
 
 

Treść zapytania radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie analizy kursowania linii kolejowej Nasielsk-Sierpc 

Proszę o informację i analizę kursowania szynobusu na linii kolejowej Nasielsk Sierpc. Proszę  
o informację o dochodach płynących z funkcjonowania tej linii, obłożeniu pasażerów, a także  
o możliwych perspektywach rozwoju tego kierunku w Kolejach Mazowieckich. 
 


